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 Číslo materiálu : 5/2019 
Komise: Komise pro bezpečnost Rady města Kutná Hora 
Datum :   3. 12. 2019, v 16:00 hodin 
Přítomni: 
 
Hosté: 
Omluveni: 
Neomluveni: 

Mgr. Vojtěch Smetáček, PhDr. Iva Pospíšilová, Josef Kraus, MUDr. Jan Havlovic, 
Jiří Hlavinka, Josef Sova, Milan Zelený, Denisa Kleinová, Marie Pipková 
Ing. Václav Mareček, Josef Viktora 
Kateřina Špalková, Petr Pokorný 
- 

Člen RM: Josef Kraus 
Příští jednání: 4. 2. 2019 od 16 hod. 
 
1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

Rada města Kutná Hora 
 
I. bere na vědomí zápis ze 5. zasedání komise pro bezpečnost ze dne 3. 12. 2019 
II. souhlasí s odstoupením Bc. Petra Rychtáře z funkce člena Komise pro bezpečnost 
III. souhlasí s odstoupením paní Marie Janáskové z funkce člena Komise pro bezpečnost 
 
2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

 
1. Zahájení, přivítání, prezence 
2. Jednání 
______________________________________________________________________________ 
 
1. Zahájení, přivítání, prezence 
  
Předseda komise přivítal přítomné, omluvil se za přesunutí termínu z důvodu pracovního 
zaneprázdnění. 
 
2. Jednání 
 
- Ing. Mareček – Předložil výroční zprávu MP, mluvil o personálním stavu – celkem 24 personálních 
míst, z toho 3 osoby ve vedení, 3 na MD, 2 dlouhodobě v prac. neschopnosti – z toho 1 strážník 
ukončí PP v únoru. Katastrofální nedostatek uchazečů splňující požadavky VŘ. V příštím roce tedy 
bude 16 sloužících strážníků a bude se náborovat 2 nová místa. Není čím „oslovit“ nové uchazeče. 
Zasvětil do problematiky tohoto povolání. 
Zmínil problematiku zdlouhavého jednání o úsekovém měření – opět srazilo auto (mimo přechod) 
v Masarykově ulici 9letou dívku (transport vrtulníkem). Otázka nad výší pokut za úsekové měření – 
kdo o těchto částkách rozhodl (je uveřejněno na webu MÚ). 
 
- starosta Ing. Josef Viktora – debata nad ceníkem přestupků při úsekovém měření. 
 
- p. Kraus – O problémech vědí, do konce roku by další úsekové měření (pozn. Kouřimská ul.) mělo 
být schváleno a spuštěno v 2. kvartálu nového roku. Na jednání RM by to mělo jít na poslední 
jednání v tomto roce. Masarykova ul. (na minulých nebylo odsouhlaseno). 
 
PhDr. Pospíšilová – Otevřela diskusi o úřednících vyřizujících přestupky – kolik se řeší přestupků v 
rámci správního řízení a kolik přestupků zaplatí napoprvé a proč/zda ostatní města řešení přestupků 
stíhá. 
 
- p. Kraus – Shrnul výše přestupků z dopravního odboru k 8.11.: 
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 - celkem uloženo za radar i následné správní řízení 4 609 000,- Kč, z toho radar 3,4 mil. Kč a spr. 
řízení 1,184 mil. Kč. K tomu dni bylo zaplaceno celkem 3,7 mil. Kč. Vybráno za radar 3,280 mil. Kč 
a za správní řízení 422 tis. Kč. Důležitý je ale počet případů. Doporučil změnu ceníku sankcí za 
přestupky. 
Řídí se dle zákona o přestupcích, kde je uvedeno rozpětí. 
 
- Ing. Mareček – Poděkoval za podporu při schválení nového vozidla pro MP. Zatím se řeší 
parkování nejstaršího-záložního vozidla (škoda Roomster) MP. V krátkosti vyčíslil dopravní 
přestupky na sídlištích. 
Poděkoval za dosavadní spolupráci. 
 
 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 

BK doporučuje přehodnocení ceníku sankcí za přestupky u úsekového měření. 

 
4) Reakce rady města : 

 

 
Zapsal: Mgr. Petra Holíková 
Elektronicky ověřil: Mgr. Vojtěch Smetáček 


